

57 graduan cemerlang diraikan



YANG Berhormat Menteri Hal Ehwal Ugama (tiga, kiri) hadir pada Majlis Penyampaian Pingat dan Hadiah Buku sempena Hafli Al-Takharruj Ke-10, Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) di Dewan Serambi Batil, Tarindak D'Seni, Jalan Residency, Bandar Seri Begawan. Turut hadir, Yang Berhormat Menteri di Jabatan Perdana Menteri (dua, kiri); Yang Berhormat Peguam Negara (dua, kanan); Yang Berhormat Ahli Majlis Mesyuarat Negara (kanan); dan Rektor UNISSA (tiga, kanan) (kiri). Sementara gambar kanan, Yang Berhormat menyampaikan Hadiah Buku Universiti kepada salah seorang graduan.

Berita dan Foto :
Wan Mohamad Sahran Wan Ahmadi

BANDAR SERI BEGAWAN, Rabu, 11 November. - Kecemerlangan akademik tanpa dihiasi dengan kecemerlangan sahsiah adalah umpama jasad tanpa roh. Ilmu perlu dipelajari, difahami dan seterusnya diamalkan bagi melahirkan graduan serta pelajar yang soleh.

Banyak perumpamaan yang diutarakan oleh Rasulullah Sallallahu Alaihi Wasallam mengenai orang mukmin sebagai pengajaran dan peringatan bagi kita semua, antaranya orang mukmin itu seperti lebah kerana dia selalu memakan yang baik dan mengeluarkan yang baik.

Pengerusi Bersama Majlis, Penolong Rektor (Akademik), Profesor Madya Dr. Siti Sara binti Haji Ahmad dalam ucapan alu-aluannya yakin penerima yang diraikan itu juga berusaha mengikut resmi lebah, bijak dalam melakukan penilaian dan pertimbangan yang setentunya berpandukan kepada Al-Quran dan As-Sunnah. Dalam masa yang sama, bijak dalam menghadapi orang sekeliling dengan mengongsikan dan mencurahkan ilmu serta bakti kepada mereka.

"Boleh dikatakan sahsiah, keperibadian dan akhlak yang mulia ini adalah jambatan untuk memperoleh keberkatan hidup di dunia dan keredaan Allah



PENGERUSI Bersama Majlis, Penolong Rektor (Akademik), UNISSA, Profesor Madya Dr. Siti Sara binti Haji Ahmad dalam ucapan alu-aluannya.

Subhanahu Wata'ala di dunia dan akhirat," katanya semasa Majlis Penyampaian Pingat dan Hadiah Buku sempena Hafli Al-Takharruj Ke-10, Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) hari ini yang berlangsung di Dewan Serambi Batil, Tarindak D'Seni, Jalan Residency, di sini.

Profesor Madya Dr. Siti Sara juga menjelaskan, majlis itu bukan sahaja sangat bermakna kepada penerima bahkan juga kepada ibu bapa/penjaga dan tenaga pengajar kerana kesungguhan, kegigihan dan kerja keras pelajar disertai dengan sokongan, bimbingan, tunjuk ajar, doa para ibu bapa dan tenaga pengajar terbukti berbaloi serta mendatangkan hasil yang menguntungkan, di mana UNISSA mengiktiraf kejayaan mereka menerusi penyampaian pingat dan hadiah yang diadakan itu.

"Kejayaan yang dicapai dan dikecapi ini bukanlah pengakhir bagi perjuangan kamu, bahkan ia merupakan titik permulaan kepada kejayaan - kejayaan mendatang yang lebih hebat. Dengan kejayaan ini, saya pasti graduan akan lebih gigih berusaha dan sentiasa bersedia dengan cabaran yang menanti di luar sana.

Bagi pelajar yang masih meneruskan pengajian mereka pula, sentiasalah memasang niat dan iltizam yang kuat untuk lebih menggandakan usaha pada masa akan datang," tambahnya lagi.

Hadir menyempurnakan penyampaian pingat dan hadiah buku ialah Menteri Hal Ehwal Ugama, Yang Berhormat Pehin Udana Khatib Dato Paduka Seri Setia Ustaz Haji Awang Badaruddin bin Pengarah Dato Paduka Haji Awang Othman.

"KEJAYAAN yang dicapai dan dikecapi ini bukanlah pengakhir bagi perjuangan kamu, bahkan ia merupakan titik permulaan kepada kejayaan-kejayaan mendatang yang lebih hebat. Dengan kejayaan ini, saya pasti graduan akan lebih gigih berusaha dan sentiasa bersedia dengan cabaran yang menanti di luar sana".

Seramai 57 penerima pingat atau hadiah-hadiah buku universiti disampaikan pada majlis tersebut yang juga menyemarakkan lagi Hafli Al-Takharruj kali ini.

Pencapaian tahun ini amat memberangsangkan berbanding tahun sebelumnya, di mana tahun ini graduan Kejujuran Kelas Pertama Ijazah Sarjana Muda Sains Dalam Kewangan Islam, Awang Muhammad Fuad bin Matahir telah dianugerahkan Pingat Rektor dan memperoleh Hadiah Buku Universiti.

Manakala Pingat Universiti dianugerahkan kepada empat orang graduan yang memperoleh Kejujuran Kelas Pertama, iaitu Awang Ahmad Hassanul Fikri bin Haji Asmalee, Ijazah Sarjana Muda Sains Dalam Kewangan Islam; Dayangku Siti Nurkhairina binti Pengiran Metusin, Sarjana Muda Usuluddin, (Tafsir & Hadith); Dayang Syamimi Karmila binti Mohamad Ramlan; dan Dayang Nur Basirah binti Haji Rosmin, masing-masing lepasan Ijazah Sarjana Muda Bahasa Arab.

Selain itu, seramai 12 penerima bagi Hadiah Buku Universiti bagi kategori graduan yang mempunyai pencapaian akademik yang sangat cemerlang dalam setiap program di tahun akhir mereka.

Manakala seramai 31 penerima bagi Hadiah Buku Universiti bagi kategori pelajar yang cemerlang dalam program setiap tahun pengajian program ijazah selain tahun akhir, empat orang penerima Kursus Al-Quran Al-Karim (Aliran Arab); empat orang penerima Kursus Al-Quran Al-Karim (aliran Inggeris); dan seorang penerima Kursus Melayu Islam Beraja.

Majlis diteruskan dengan penyerahan sijil-sijil penghargaan kepada para penyumbang terdiri daripada pihak individu dan badan

korporat.

Sumbangan berkenaan sangat tinggi nilainya, terutama terhadap penerima-penerima pingat dan Hadiah Buku Universiti dalam usaha untuk memberikan galakan kepada para graduan dan mahasiswa dalam sama-sama mencapai pembangunan negara yang akan dapat mendukung usaha dalam merealisasikan Wawasan Brunei 2035.

Turut hadir, Menteri di Jabatan Perdana Menteri, Yang Berhormat Dato Seri Setia Haji Awang Abdul Mokti bin Haji Mohd. Daud; Peguam Negara, Yang Berhormat

Awang Haji Ahmad bin Pehin Orang Kaya Laila Setia Bakti Di-Raja Dato Laila Utama Haji Awang Isa; Timbalan Menteri Pendidikan, Yang Mulia Datin Seri Paduka Dr. Hajah Romaizah binti Haji Mohd. Salleh; Ahli Majlis Mesyuarat Negara, Yang Berhormat Awang Haji Abdul Hamid @ Haji Sabli bin Haji Arsad; Rektor UNISSA, Dr. Haji Norarfan bin Haji Zainal; Ahli-ahli Majlis UNISSA; Setiausaha-setiausaha Tetap; Timbalan -timbalan Setiausaha Tetap; dan Pegawai-pegawai Eksekutif dan Utama UNISSA.

Sidang Kemuncak ASEAN Ke-37, 12 - 15 November

Siaran Akhbar : Jabatan Perdana Menteri



BANDAR SERI BEGAWAN, Rabu, 11 November. - Di tengah kebimbangan berleluasa dan langkah berjaga-jaga terhadap situasi pandemik wabak COVID-19 yang menimpa di seluruh dunia, para Pemimpin ASEAN akan mengadakan Sidang Kemuncak ASEAN Ke-37 dan Sidang-Sidang Kemuncak Berkaitan secara maya melalui beberapa persidangan video.

Kebawah Duli Yang Maha Mulia Paduka Seri Baginda Sultan

Haji Hassanal Bolkiah Mu'izzaddin Waddaulah ibni Al-Marhum Sultan Haji Omar 'Ali Saifuddin Sa'adul Khairi Waddien, Sultan dan Yang Di-Pertuan Negara Brunei Darussalam akan menyertai Sidang-Sidang Kemuncak tersebut yang bakal diadakan pada 12 hingga 15 November 2020.

Sidang Kemuncak ASEAN yang membawakan tema 'Cohesive and Responsive ASEAN' akan

dipengerusikan oleh Perdana Menteri Republik Sosialis Viet Nam selaku Pengerusi ASEAN bagi tahun 2020, Tuan Yang Terutama Nguyen Xuân Phúc yang antara lainnya dijangka akan membincangkan agenda-agenda seperti keperluan ASEAN untuk memperkuatkan lagi perpaduan dan kerjasama bagi mengatasi cabaran COVID-19; mengukuhkan peranan ASEAN dalam memajukan kesalinghubungan ekonomi; meningkatkan kecekapan ASEAN dalam mempromosikan perkongsian - perkongsian masyarakat global; dan mengekalkan kerjasama ke arah mempertahankan keamanan dan kestabilan serantau serta antarabangsa.

Kali terakhir para Pemimpin ASEAN bertemu secara maya adalah semasa Sidang Kemuncak ASEAN Ke-36 pada bulan Jun lalu. Selain Sidang Kemuncak ASEAN Ke-37, Sidang-Sidang Kemuncak Berkaitan juga akan diadakan bersama Rakan-Rakan Dialog ASEAN seperti Republik Rakyat China; Jepun; Republik India; Republik Korea; Amerika Syarikat; Australia; New Zealand; Persekutuan Rusia dan Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu.